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110 j , vluzouiie ckie PROTOKOL nr 36

z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej
ktore odbylo sie w dniu 13 czerwca 2012 roku

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Dariusz Pietrucha (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu),

Porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad .
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Realizacja zadan w zakresie odprowadzania w6d opadowych i gospodarki wodnej w

miescie.
5. Zapoznanie Komisji z realizacja planu miasta w zakresie unormowania stosunk6w

wlasnosciowych,
6. Ocena sprawozdania z wykonania budzetu za 2011 rok.
7. Sprawy rozne,
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian w porz"ldku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Realizacja zadaIi w zakresie odprowadzania wod opadowych i gospodarki
wodnej w miescie.

Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk przedstawil priorytety w zakresie prac zwiazanych z
odprowadzeniem w6d odpadowych i gospodarki wodnej w Markach.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in .: Naczelnik Wydzialu Ochrony Srodowiska
Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Pan Hubert Komorowski, radny Grzegorz Miechowicz,
radny Jacek Orych, radna Urszula Paszkiewicz.

Dyskusja dotyczyla m.in.: rowu melioracyjnego przy ul. Stawowej, ul. Przylesnej , ul. Lisiej,
odbi6r prac przy ul. Sowiej.

Nastepnie glos zabrala Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Zamowien Publicznych Pani Anna
Sekula. Przedstawila Plan Inwestycyjny na 2012 rok.

Naczelnik Wydzialu Dr6g Pan Adam Stachori przedstawil zadanie realizowane przez
Wydzial.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in .: Naczelnik Wydzialu Dr6g Adain Stachon,
Przewodniczacy Komisji Dariusz Pietrucha, radna Elzbieta Brzozowska, radny Jacek Orych,
radny Radoslaw Dec.

Dyskusja dotyczyla m.in.: rowu melioracyjnego przy ul. Lisa Kuli, ul. Mazowieckiej, odbioru
prac przy ul. Braci Briggs.
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Pkt. 5. Zapoznanie Komisji z realizaeja planu miasta w zakresie unormowania
stosunkow wlasnosciowveh.

Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami i Planowania Przestrzennego Pani
Danuta Wozniak przedstawila plan miasta w zakresie unormowania stosunk6w
wlasnosciowych oraz plan wydatk6w zwiazanych z zakupem nieruchomosci i grunt6w.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in.: radny Tadeusz Sklodowski, Przewodniczacy
Komisji Dariusz Pietrucha, Naczelnik Wydzialu Gospodarki Nieruchomosciami i Planowania
Przestrzennego Danuta Wozniak, Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk, Przewodniczacy
Rady Miasta Marcin Piotrowski.

Pkt. 6. Deena sprawozdania z wykonania budzetu za 2011 rok.

Przewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej zlozyl wniosek 0 przeniesienie punktu 6
na nastepne posiedzenie Komisji.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji Dariusz Pietrucha zarzadzil glosowanie w sprawie
przyjecia wniosku.

Glosowanie:
za- 12
przeciw- 0
wstrzymal sie - 0

Wniosek zostal przyjety,

Pkt. 7. Sprawv rozne.

Przewodniczacy Rady Miasta Marcin Piotrowski wystapil do Komisji z zapytaniem 0

akceptacje programu dotyczacego kina letniego na terenie miasta Marki. Przedstawil koszta
oraz pozytywne kwestie programu.

Pkt. 8. Zakoiiezenie posiedzenia.

o godzinie 1500 Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zamknal posiedzenie Komisji Budzetowo
- Gospodarczej.

Protokolowala
Anna Broma
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